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Praha 10. 10. 2023 

č. j.: UKFHS/526327/2023 

 
Zápis z kolegia děkanky ze dne 10. 10. 2023 

Přítomni: doc. Věra Sokolová, Ph.D., prof. Dr. phil. Pavel Himl, Mgr. Josef Kružík (online), Ph.D., Mgr. 
Milan Hanyš, Ph.D., doc. Tereza Pospíšilová (online), Ph.D., Mgr. Petr Špecián, Ph.D., PhDr. Dana 
Bittnerová, Ph.D., Ing. Jana Jeníčková, Ph.D., Mgr. Ondřej Váša, Ph.D., doc. Veronika Čapská, Ph.D., 
Ing. Kristýna Dáňová, Mgr. Sára Černíková 
 
Body: 
1. Opatření děkanky FHS UK ustavující status hostujících vědců a vědkyň Institut hostujících 
vědců 
2. Aktuální informace ze Zahraničního oddělení 
3. Aktuální informace z agendy rozvoje  
4. Informace tajemnice 
5. smlouva s Ped.f. UK o poskytování psychologických služeb 
6. PRIMUS - "ResisTerra"  
7. Administrativní podpora kateder a programů  
8. Komunikační kanály kolegia / newsletter 
9. Oslavy 30. výroční SHV 
Různé 
 
Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.10 jednání kolegia. 
1. Opatření děkanky FHS UK ustavující status hostujících vědců a vědkyň / Institut 
hostujících vědců (Visiting Scholars) 
Předkládá V. Čapská. 
Cílem opatření je vymezit základní podmínky, na něž by mohli být zájemci odkazováni, a také pokrýt 
široké spektrum situací od externě financovaných pobytů až po čestné pobyty. Snahou je omezit 
rizika pro fakultu (zdravotní pojištění, renomé atd.), vytvořit administrativní rámec a posílit 
reciprocitu a přínos pro akademické pracovníky na fakultě.  
K věci proběhla širší diskuze. Předkladatelka upraví dle komentářů a předloží KD znovu ke 
schválení. 
K věci proběhla širší diskuze.  Předkladatelka upraví dle komentářů a předloží KD znovu ke 
schválení.  
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Hledají se cesty k úpravě agend na ZO s výpomocí stipendia tak, aby bylo mj. možno pokrýt také 
administrativu hostujících vědců a vědkyň, která na fakultě dosud chyběla. 
 
2. Aktuální informace ze Zahraničního oddělení 
Na zahraničním oddělení nejsou personální kapacity k převzetí agendy 4EU+ z oddělení pro 
vědu/rozvoj, agendy Visiting Scholars a agendy propagace. 
K věci proběhla krátká diskuze zmiňující potřebu nastavit komunikaci přesouvání agend mimo 
kolegium. K personálním otázkám proběhne samostatná schůzka mimo formát kolegia.  
 
3. Aktuální informace z agendy rozvoje  
Avízo výzvy NPO Green Deal - zástupci vysokých škol aktuálně jednají s MŠMT a probíhá 
prescreening.  
ESF+ výzva - zaměření na inovace studijních programů, předcházení studijní neúspěšnosti, 
propojení výuky a praxe, internacionalizace, atd. 
Fakulta do prescreeningu RUK zahrnula zpracované podklady pro vytvoření a dovybavení 
moderního vzdělávacího, výzkumného a kolaborativního prostředí ve stávajících prostorách 
fakulty, zejména knihovny, Welcome center a Centra pro práci s uchazeči o studium. Ve všech 
případech se jedná o prostory, které nevyžadují žádné stavební úpravy.   
Diskuze k tématu se dotkla termínu prescreeningu, který proběhne na konci října a neumožní tak 
delší debaty. Podobně se časové omezení dotkne dostavby budovy fakulty, kterou tak z těchto 
projektů nebude možné realizovat v plánovaném časovém horizontu 2024.  
 
4. Informace tajemnice 
Vjíždění zaměstnanců do areálu „za závoru“ bude umožněno na základě dohody s KaM. Zaměstnanci 
budou mít možnost využívat parkování zde i standardně v garážích.  
Proběhlo výběrové řízení na úklidovou firmu. Uchazeč porušil podmínky veřejné zakázky 
překročením finanční hranice. Výběrové řízení tak muselo být zrušeno a bude nezbytné vypsat nové 
VŘ. Aktuálně se úklid řeší objednávkami.  
Navýšení ceny poskytování hodin TV pro studující. K tématu proběhla schůzka o navýšení ceny mezi 
zástupci FHS UK a FF UK. Je možné přistoupit na zvýšení o 30% s/bez provozními náklady. FHS 
může vyhovět FF v ceně na studenta, provozní náklady škrtnout a zastropovat počet studujících, 
kteří budou hodiny TV absolvovat. Toto řešení navrhuje tajemnice s podporou děkanky. Celková 
částka bude navýšena o 50 tis. Kč. Smlouva bude uzavřena na neurčito.  
K věci proběhla krátká diskuze. 
 
5. Smlouva s Ped.f. UK o poskytování psychologických služeb 
Předkládá D. Bittnerová. 
Psychologická pomoc pro studenty FHS UK se hradí z financí pro studenty se speciálními potřebami, 
které jsou jen částečně převeditelné. Smlouva upravuje poskytování psychologické podpory v 
rozsahu max. 5 hodin této podpory na 1 studující/ho ročně v celkovém rozsahu 100 tis. Kč ročně. 
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Kolegium děkana schválilo  uzavření smlouvy, smlouva putuje na právní finalizaci.  
 
6. PRIMUS - "ResisTerra"  
Proděkan P. Himl informoval kolegium, že fakulta získala prestižní projekt PRIMUS. 
 
7. Administrativní podpora kateder a programů 
K tématu proběhla rozsáhlá diskuze. Formát a zajištění podpory pro katedry a studijní programy 
jsou jedním z prioritních témat pro schůzi vedení fakulty s vedoucími kateder a garanty programů 
v ZS 2023. 
 
8. Komunikační kanály kolegia / Newsletter 
K tématu proběhla diskuse nad možnými kanály a formáty komunikace/informování vedení fakulty 
s akademickou obcí Kolegium se shodlo, že vydávání newsletteru není z hlediska časových a 
kapacitních možností reálné. 
Informace vedení fakulty směrem k akademické obci budou i nadále probíhat formou zápisů z KD, 
informace děkanky v rámci zasedání AS FHS, pravidelného tajemnického informatoria o provozních 
záležitostech, a během setkávání vedení s vedoucími kateder a garanty a samozřejmě 
prostřednictvím aktualit na webu FHS a sociálních sítích. 
 
9. Oslavy 30. výroční SHV 
V rámci Týdne humanitních věd 13.-17.11. proběhnou oslavy 30. výročí vzniku bakalářského 
programu Studia humanitní vzdělanosti.   
Odpovědnost za přípravu a organizaci aktivit přebírá OVnV, které do příštího zasedání KD připraví 
koncept programu a akcí k diskusi.   
 
Různé: 
- Imatrikulace proběhnou zítra 11. 10. za účasti děkanky Sokolové a kolegia.   
- Dnes od 16 hod. proběhne na RUK schůze Ekonomické komise k restrukturalizaci fakultního dluhu 
za účasti proděkana Kružíka a online účasti děkanky a proděkana pro vědu.   
- Potřeba jednoznačného systému žádání o vyplácení odměn, na systému se pracuje. 
Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a v 11:30 ukončila jednání kolegia. 

Zapsala: Sára Černíková 
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